
SPF Seniorerna Gagnef Floda och PRO-föreningarna i Gagnef hade inför valet 

bjudit in representanter från samtliga åtta partier som finns i 

kommunfullmäktige i Gagnef till en träff i Lindberghallen Djurås. Alla partierna 

deltog utom miljöpartiet som fått förhinder. 

Berith Johansson , ordförande i SPF, hälsade välkommen. Sedan tog Christer 

Andersen från PRO över som moderator. 

Samtliga partier fick tre  minuter på sig att presentera sitt program vad gäller 

äldreomsorgen i kommunen för den kommande mandatperioden. Därefter fick 

deltagarna tillfälle att ställa frågor till politikerna. 

Ett trettiotal personer deltog och vi kunde konstatera att i kommunpolitiken  är 

det inga större skillnader mellan partierna. Alla strävar efter att göra sitt bästa 

för kommuninnevånarna. Vi kunde också konstatera att Gagnef är en bra 

kommun att leva i. De cirka 30 deltagarna verkade nöjda med träffen och 

tyckte också att det var bra att se och träffa partiernas  företrädare. De av- 

tackades med en applåd. 
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